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Jos epa lid  i Pujol, Vda. Hosta, de Girona : 
200 pessrtes mensuals durant 6 niesos.

Isabel Martínez, Vda, Castanyer, de Barce
lona: ioo pessetes mensuals durant 6 niesos.

Lluís Fernández de la Pradilla, de la Lla- 
gosta: loo pessetes mensuals durant 6 niesos.

Rairnond Boquet, d’Artesa de Segre: ioo pes
setes mensuals durant 6 niesos.

Rosa Artígalas, Vda. Ferrándiz, de Cardona: 
loo pessetes mensuals durant 6 mesos.

Josep Carreras, de Torroella de Montgrí : 
loo pessetes mensuals durant 6 mesos.

Noves peticions.— J. Mir de Corominas, de 
Tremp : aprovat un pagament de 250 pessetes 
del dia 26 de maig i acordat un nou subsi di 
de 250 pessetes pel mes corrent.

Engracia Canillo, esposa del Dr. Antoni 
Martí Rabella, desaparegut, 200 pessetes men
suals durant 6 niesos.

DEPARTAM ENT D’ASSUMPTES 
COMARCALS

El Dr. Nart eucarregat pel Conseil d’aquest 
Departament, dona compte deis assumptes 
presentáis des de la darrera sessió. •

Esmenta els casos en que el Departament 
ha intervingut, tais coni els de Albi, Guardiola, 
Fobia de Masahica, Caduques, La Cenia i 
Tremp, i les comunicacions .cursades, tot el 
qual ha estât aprovat pel Conseil.

DEPARTAM ENT CENTRAL

Donatili del Dr. Jacas i Mathen. —  El Sr. Se
cretan Dr. Cabré, assabenta els reunits que la 
nostra Corporació ha rebut un donatiu consis
tent amb les obres completes de <( Buffon >> tra- 
duïdes al castella, donatiu lliurat per la filia 
del malaguanyat company Dr. Josep Jacas i 
Matheu, recentment traspassat, el qual així ho 
tenia disposât i amb destinado a la Biblioteca 
de la nostra Entitat.

El propi Sr. vSecretari llegeix la comunicado 
que liom adreçà als douants, agraint el valuós 
lliurament, tant niés, qnan el company desapa
regut, palesa amb el seu procedir el seu afecte 
al nostre S i n d i c a t .

El Conseil es dona per assabentat i aprova 
la gesti(3 feta per Secretaria.

Assemblea.— El Sr. vSecretari pren la paratila 
per a recordar al Conseil Pacord pres en la 
sessió passada, de tractar nóvament avui de la 
convenièucia o 110 de celebrar l ’Assemblea anual 
de Delegats d'enjuany, tenint en compte, però,

que encara no ha pogut celebrar-se la de Pan y 
passat.

Fan ús de la paratila els Drs. Abelló i For- 
nells, exposant el seu criteri quant a l ’assumpte 
esmentat; el Dr. Sastre, en nom de la Manco- 
munitat de Tarragona, Valls i Vendrell; doctor 
Bosch Aviiés, en el de la Comarcal de Barce
lona ; Dr. Viarnés, per la M. de Comarques 
Barcelonines ; Dr. Nart, per la de Cervera, 
LIeida, Borges Blanquesi Balaguer; Dr. Tomas, 
per la de Bages, Berguedá i Solsonés i els 
Drs. Artal, Ros, Cava, Farré, Brossa i Soler 
i Daniel, rectificant després els Drs. Cabré, 
Abelló, Sastre, Nart, Bosch i Aviles i la Pre- 
sidéncia, acordant-se després d’un llarg debat 
i tenint en compie la coincidencia de les opi- 
nions que avui s’han escoltat deis reunits, que 
persistint encara les circumstancies que impe- 
diren la celebrado de l’Assemblea del 1936 i 
per les mateixes raons, s’ajorni la d’enguany, 
tot esperant que la situado que s’está tra- 
vessant mili ori quelcom més, i s'estimi opor
tuna la celebrado d’una Assemblea amb ca
rácter extraordinari.

A proposta del Dr. Cabré, s’acorda així ma- 
teix publicar en Hoc ben visible del nostre 
Butixktí resmentat acord del Coliseli i adre- 
gar una comunicaci ó ais Srs. Presidents de les 
Manconiunitats Comarcals, per tal que arribi 
a tots els companys de la nostra Corporació.

I 110 havent-hi altres assumptes a tractar, 
s’aixeca la sessió a les 21 llores del mateix dia.

Acta núm. 437 — A les 19 hores del dia 22
de juliol del 1936 es reuneix al saló de ses
sions del Casal del Met ge, el Conseil General 
del S i n d i c a t  d e  M e t g e s  d e  C a t a l u n y a ,  en 
sessió ordinaria amb Passisteucia deis Com
panys doctors Trias, Cabré, Abelló, Artal, 
Brossa, C a v a ,  Ferrer, Fornells, Garcia, Geno- 
ver, Masriera, Nart, Ros, Soler, Tomás, Cas- 
tany, Viarnés, Sastre, Pujol i Bosch.

Presideix el S r .  Comissari-Delegat de la Ge
neralität al Col-legi Oficia] i S i n d i c a t  d e  
M e t g e s  d e  C a t a l u n y a ,  Dr. Joaquim Trias i 
Pujol i actúa de Secretan el que lio és del 
S i n d i c a t  Dr. Josep Cabré i Claramunt.

Llegida Pacta anterior és aprovada sense 
esmena.

El Dr. Trias i Pujol manifesta als reunits 
que per tal de retro un tribut d’homenatge a 
la memoria del que en vida fou el company 
Dr. Joan Comas i Camps, traspassat el dia 26 
del passat juny, proposa que s’aixequi la sessió


